
 

Styrelsemöte 21/8-2022 inför föreningsstämma ang elbilslösning 

 

Närvarande:  Ola (MV 120) som representant från arbetsgruppen för elbilslösning; Ordförande 

Anders; ord sekreterare Micke; suppleant Peter och vik sekreterare/ suppleant Sara (med pennan 

idag). 

Dagordning 

 

1. Banken har inte lämnat något förslag på betalningsplan för ett lån gällande elbilslösningen. 

För att få gå vidare och förhandla fram ett lån behöver stämmobeslut finnas att samfälligheten 

önskar gå vidare med elbilslösningen.  

 

2. Kartläggning av intresse: Hittills har 26 hushåll lämnat in svar. 17 nej inom 6-12 mån, 9 är 

intresserade inom 6-12 månader. 

 

3. Punkter till stämman:  

● Accepteras en summa på ca 630400 kr ca (12100 kr/ hushåll)?  

● Som kan bli 325204 kr efter bidrag från Naturvårdsverket (6050 kr/ hushåll).  

● Då ingår 50 förberedda platser och 25 aktiva platser med befintligt ampere (ca 30 A) 

● Nuvarande el räcker för smart laddning med 10-15 bilar utan att det går alltför segt.  

● Förslag på pris för skarp plats 9875 kr, 2733 kr (således 7142 kr/ box) 

● Har styrelsen mandat att ansöka om lån på banken?  

● Önskas en friskrivningsklausul i kontraktet med företaget ifall Naturvårdsverket 

avslår bidragsansökan?  

 

4. Anders ska höra om företaget vill ändra datum för tidigare offerten. 

 

5. Styrelsemedlemmarna röstade för förslaget på ny postutdelningslösning. Sara ska presentera 

förslaget för posten närmaste veckan eller veckan efter.  


